
 

 
 

 
 

Finanšu komitejas sēdes  

protokols Nr. 7 
 

Carnikavā, Carnikavas pagastā, Ādažu novadā        2023. gada 21. jūnijā 

 

Sēdes sasaukšanas vieta un laiks: Stacijas ielā 5, Carnikavā, Sēžu zālē, plkst. 09:00. 

Kārtējā atklāta sēde sasaukta Pašvaldību likumā, Ādažu novada pašvaldības nolikumā un Ādažu 

novada pašvaldības darba reglamentā noteiktajā kārtībā. 

Sēdi vada: pašvaldības domes priekšsēdētāja Karīna Miķelsone (LRA) (līdz plkst. 15.12) un 

pašvaldības domes priekšsēdētājas vietnieks attīstības jautājumos Valērijs Bulāns (LRA) (no 

plkst. 15.12). 

Sēdi protokolē: Administratīvās nodaļas vecākā referente Linda Pavlovska. 

Komitejā pavisam 15 deputāti.  

Komitejas sēdē piedalās 14 deputāti:  

komitejas locekļi: Sniedze Brakovska (LRA), Valērijs Bulāns (LRA), Kerola Dāvidsone (LRA) 

(līdz plkst. 14:33), Arta Deniņa (JKP) (no plkst.10:00 līdz 14:35), Genovefa Kozlovska (LZS), 

Antra Krasta (LZS) (no plkst.15:04), Imants Krastiņš (JKP) (līdz 12:15, no plkst. 13:00 piedalās 

attālināti, izmantojot tiešsaistes videokonferences sarunu rīku, komandējuma dēļ), Raitis 

Kubuliņš (LZP), Gatis Miglāns (LZS), Jānis Leja (S) (līdz plkst. 13:45), Liāna Pumpure (LRA) 

(līdz plkst. 12:05), Arnis Rozītis (LRA) (piedalās attālināti, izmantojot tiešsaistes 

videokonferences sarunu rīku, veselības stāvokļa dēļ), Jānis Ruks (LRA). 

nepiedalās (attaisnotu iemeslu dēļ): Raivis Pauls (LZS) (piedalās Carnikavas pamatskolas 

eksāmenos). 

Personas, kurām sēdē dots vārds: 

Administrācijas darbinieki: Diāna Čūriška, Ilona Gotharde, Everita Kāpa, Edgars Liepiņš, 

Sarmīte Mūze, Inga Pērkone, Guntis Porietis, Alise Timermane – Legzdiņa, Inga Švarce. 

citi: pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” direktora 2. vietnieks Lauris Bernāns, 

pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” Vides pārvaldes nodaļas vides inženiere 

Dace Birnbauma, Ādažu vidusskolas direktores vietniece  izglītības jomā  projektu vadībā 

Alma Brinkmane, biedrības “Sudrablasis” valdes loceklis Uģis Circenis, SIA “Ādažu ūdens” 

valdes loceklis Aivars Dundurs, Carnikavas Novadpētniecības centra tūrisma informācijas 

speciālists Jānis Galakrodznieks, SIA “Ādažu namsaimnieks” valdes loceklis Juris Krūze, 

Carnikavas tautas nama “Ozolaine” vadītāja Aija Riba, Ādažu novada Sociālā dienesta vadītāja 

Ieva Roze, Pašvaldības mantas iznomāšanas un atsavināšanas komisijas priekšsēdētājs, novada 

iedzīvotājs Edvīns Šēpers, Carnikavas Novadpētniecības centra vecākā speciāliste tūrisma 

jautājumos Rūta Zunde.  
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DARBA KĀRTĪBĀ: 

1. Par Finanšu komitejas 2023. gada 21.jūnija sēdes darba kārtības apstiprināšanu. 

2. Par saistošo noteikumu “Sociālās palīdzības pabalstiem trūcīgām un maznodrošinātām 

mājsaimniecībām vai personām krīzes situācijās Ādažu novadā” projektu. 

3. Par saistošo noteikumu “Interešu izglītības programmu finansēšanas un īstenošanas 

kārtība Ādažu novada pašvaldībā” projektu. 

4. Par nekustamā īpašuma nodokļa atvieglojumu piemērošanu. 

5. Par zemes domājamās daļas nodošanu īpašumā bez atlīdzības. 

6. Par Ādažu novada pašvaldības dalību biedrībās. 

7. Par Erasmus+ programmas “Personu mobilitātes mācību nolūkos” Skolu izglītības 

sektora projekta īstenošanu. 

8. Par nosacītās cenas apstiprināšanu nekustamajiem īpašumiem “Muzeja iela 2” un 

“Sintēzes iela 7”, Mežgarciemā. 

9. Par noteikumu “Medību tiesību izmantošanas maksas noteikšanas kārtība Ādažu novada 

pašvaldības medību platībās” projektu. 

10. Par tematiskā plānojuma “Ādažu novada ainavu plāns” iepirkuma rezultātiem. 

11. Par nolikuma “Grozījums Ādažu novada pašvaldības 22.02.2023. nolikumā Nr. 3 

“Konkursa “Sabiedrība ar dvēseli 2023” nolikums”” projektu. 

12. Par grozījumiem Finanšu komitejas 17.05.2023. protokollēmumā “Par konkursa 

“Sabiedrība ar dvēseli 2023” projektu apstiprināšanu”. 

13. Par pašvaldības pārstāvību biedrībā “Pierīgas tūrisma asociācija”. 

14. Par nolikuma “Grozījumi 24.11.2021. nolikumā Nr.18 “Ādažu  novada sadarbības 

teritorijas civilās aizsardzības komisijas nolikums”” projektu. 

15. Par noteikumu “Par reprezentācijas un pasākumu organizēšanas izdevumu uzskaiti” 

projektu. 

16. Par nepabeigtās būvniecības objekta izslēgšanu no grāmatvedības uzskaites. 

17. Par dabisko lašu un taimiņu nārsta vietu un dzīvotņu kvalitātes uzlabošanu Gaujā. 

18. Par Carnikavas pagasta centralizētās ūdenssaimniecības funkciju, resursu un saistību 

pārņemšanas plāna apstiprināšanu. 

19. Par Carnikavas pagasta centralizētās siltumapgādes funkciju, resursu un saistību 

pārņemšanas plāna apstiprināšanu. 

20. Par centralizētās siltumapgādes sistēmas paplašināšanu Ādažu novadā. 

21. Par finansējuma piešķiršanu PII “Riekstiņš” siltumtrases izbūvei. 

22. Par grozījumiem pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” 2023. gada 

budžeta tāmē. 

23. Par saistošo noteikumu “Grozījumi Ādažu novada pašvaldības domes 2023. gada 25. 

janvāra saistošajos noteikumos Nr.1/2023 “Par Ādažu novada pašvaldības budžetu 

2023. gadam”” projektu. 

24. Informatīvs ziņojums par telpu izmantošanas iespējām senioriem Garajā ielā 20, 

Carnikavā. 
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25. Informatīvais ziņojums par Ādažu novada Tūrisma un rekreācijas attīstības plānu 2021. 

- 2027. gadam. 

26. Informatīvs ziņojums par projekta “Pastaigu celiņa izveide gar Gaujas-Baltezera 

kanālu” aptaujas rezultātiem un iedzīvotāju ierosinājumiem. 

27. Informatīvs ziņojums par pasākuma “Nēģu svētku Carnikavā” sabiedriskās ēdināšanas 

tirdzniecības vietu nosacījumiem. 

1. Par Finanšu komitejas 2023. gada 21.jūnija sēdes darba kārtības apstiprināšanu 

(Karīna Miķelsone) 

Ierosina papildināt Finanšu komitejas 2023. gada 21. jūnija sēdes darba kārtību ar 20. jautājumu 

“Par centralizētās siltumapgādes sistēmas paplašināšanu Ādažu novadā”, attiecīgi mainot 

pārējo jautājumu numerāciju. Ierosina apstiprināt Finanšu komitejas šā gada 21. jūnija sēdes 

darba kārtību. 

J. LEJA, I. KRASTIŅŠ rosina izskatīt deputāta Jāņa Lejas šā gada 16. jūnija iesniegumu (reģ. 

Nr. ĀNP/1-11-1/23/3243) par naudas balvas piešķiršanu hokejistam, 2023. gada Pasaules 

čempionāta hokejā bronzas medaļniekam Vārds Uzvārds.  
K. MIĶELSONE informē, ka atbildes vēstule iesniedzējam ir nosūtīta, vērš uzmanību, ka 

iesniegumā netika rosināts šo priekšlikumu izskatīt Finanšu komitejas šā gada 21. jūnija sēdē. 

Aicina turpmāk iesniegt iesniegumu atbilstoši Ādažu novada pašvaldības darba reglamenta 20. 

punktam. Papildus atgādina, ka pašvaldība var subsidēt sporta pasākumu organizēšanu, dalības 

sporta sacensībās un treniņnometnēs, kā arī sporta organizācijas darbības nodrošināšanu tikai 

kārtībā, kāda noteikta pašvaldības 2021. gada 24. novembra saistošajos noteikumos Nr. 36/2021 

“Par subsīdijām sportam Ādažu novada pašvaldībā”, kas neparedz naudas balvu piešķiršanu par 

izciliem sasniegumiem sportā, līdz ar to pašvaldībai nav juridiska pamata piešķirt naudas balvu 

par minētajiem sasniegumiem. Informē, ka pašvaldības dome, savukārt, var izmantot tiesības 

pieņemt politiskus lēmumus, t.i., politiska lēmuma būtību raksturo ne tik daudz lēmuma 

pieņēmējs, bet gan tas, vai lēmuma pieņēmējs lēmuma saturu ir tiesīgs noteikt brīvi (patvaļīgi), 

pēc saviem ieskatiem. Vienlaicīgi, vērš uzmanību, ka šā gada 20. jūnijā pie Ādažu Kultūras 

centra notika svinīga tikšanās ar Vārds Uzvārds un viņa ģimeni, kur pulcējās vairāk nekā 1000 

novadnieku un sportista atbalstītāju, lai svinīgi godinātu un kopīgi sagādātu patīkamas emocijas 

mūsu izcilajam sportistam. 

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Apstiprināt Finanšu komitejas 2023. gada 21. jūnija sēdes darba kārtību. 

 

2. Par saistošo noteikumu “Sociālās palīdzības pabalstiem trūcīgām un 

maznodrošinātām mājsaimniecībām vai personām krīzes situācijās Ādažu novadā” 

projektu 

(Ieva Roze) 

Ziņo, ka saistošie noteikumi nosaka kārtību, kādā pašvaldība piešķir trūcīgas vai 

maznodrošinātas mājsaimniecības statusu, sociālās palīdzības pabalstu veidus, apmēru, kā arī 

to piešķiršanas un izmaksas kārtību. 

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt saistošo noteikumu “Sociālās palīdzības pabalstiem trūcīgām un 

maznodrošinātām mājsaimniecībām vai personām krīzes situācijās Ādažu novadā” 

projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 28. jūnija sēdē. 
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3. Par saistošo noteikumu “Interešu izglītības programmu finansēšanas un īstenošanas 

kārtība Ādažu novada pašvaldībā” projektu 

(Alise Timermane-Legzdiņa) 

Ziņo, ka saistošie noteikumi nosaka kārtību, kādā pašvaldībā tiek sadalīts valsts budžeta 

mērķdotācijas finansējums interešu izglītības programmu pedagogu darba samaksai un interešu 

izglītības programmu nodrošināšanai izglītojamiem Ādažu novadā. 

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt saistošo noteikumu “Interešu izglītības programmu finansēšanas un īstenošanas 

kārtība Ādažu novada pašvaldībā” projektu un virzīt to sabiedrības viedokļa 

noskaidrošanai.  

4. Par nekustamā īpašuma nodokļa atvieglojumu piemērošanu 

(Everita Kāpa) 

Ziņo par pašvaldības domes 2022. gada 26. oktobrī pieņemto lēmumu Nr. 529 “Par nekustamā 

īpašuma nodokļa atvieglojumiem Rasiņu ielas atjaunošanai”, nolemjot piekrist, ka pašvaldībai 

piederošās Rasiņu ielas seguma uzlabojumi (turpmāk – projekts) par kopējo summu 31969,97 

euro, kur 14600 euro ir iedzīvotāju (turpmāk – īpašnieki) līdzfinansējums, atzīstams  par 

sabiedrisko labumu, paredzot piemērot nekustamā īpašuma īpašniekiem, kuri piedalās ar 

līdzfinansējumu, nekustamā īpašuma nodokļa atvieglojumus pēc projekta īstenošanas saskaņā 

ar pašvaldības 2021. gada 24. novembra saistošo noteikumu Nr. 37/2021 “Par nekustamā 

īpašuma nodokļa atvieglojumu piešķiršanu Ādažu novadā” 32.5. apakšpunktu. 

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par nekustamā īpašuma nodokļa atvieglojumu piemērošanu” projektu 

un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 28. jūnija sēdē. 

5. Par zemes domājamās daļas nodošanu īpašumā bez atlīdzības 

(Everita Kāpa) 

Ziņo par Vārds Uzvārds iesniegumu (reģ. Nr. ĀNP/1-11-1/23/3112) ar lūgumu nodot īpašumā 

bez atlīdzības daudzdzīvokļu dzīvojamās mājas “Kadaga 5”, Kadaga, Ādažu pag., Ādažu nov., 

dzīvoklim Nr. 5 piekrītošās domājamās daļas no zemes. 

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par zemes domājamās daļas nodošanu īpašumā bez atlīdzības” 

projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 28. jūnija sēdē. 

6. Par Ādažu novada pašvaldības dalību biedrībās 

(Everita Kāpa) 

Ziņo, ka Pašvaldību likuma (turpmāk – likums) 79. pants nosaka, ka pašvaldību kopīgu interešu 

īstenošanai pašvaldības var dibināt kopīgas biedrības un nodibinājumus, ievērojot likumā un 

Biedrību un nodibinājumu likumā noteikto, kā arī pašvaldības dome var lemt par pašvaldības 

dalību biedrībā vai nodibinājumā, ja pašvaldības dalību paredz starptautiskie normatīvie akti, 

likums, Ministru kabineta noteikumi vai pašvaldības dalība nepieciešama biedrības virzītas 

vietējās attīstītības īstenošanai. 

Ievērojot minēto (lai pašvaldības dome lemtu par biedrības vai nodibinājuma dibināšanu vai 

dalības saglabāšanu), pašvaldības domei vispusīgi jāizvērtē visas iespējamās attiecīgo 

pasākumu īstenošanas formas un jākonstatē nepieciešamība tieši biedrības vai nodibinājuma 

dibināšanai (vai dalībai tajā), ievērojot Biedrību un nodibinājumu likumā noteiktos biedrības 

un nodibinājuma jēdzienus un darbības pamatprincipus. 
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K. MIĶELSONE, A. ROZĪTIS, J. LEJA, E. KĀPA, I. KRASTIŅŠ, G. KOZLOVSKA, R. 

KUBULIŅŠ, G. MIGLĀNS, S. BRAKOVSKA, R. ZUNDE, O. RINKUS, J. 

GALAKRODZNIEKS debatē un izvērtē biedrības, kurās pašvaldība neturpinās dalību (E. Kāpa 

informē deputātus, ka speciālistu viedoklis ir neturpināt pašvaldības dalību biedrībā 

“Kalgalieši”, uzsverot, ka jebkuras aktivitātes un funkcijas ir iespējams veikt, neesot biedru 

sastāvā. Vērš uzmanību, ka pašvaldības dalības biedru sastāvos lietderību vērtēs arī Valsts 

kontrole. J. Galakrodznieks aicina papildināt lēmuma projekta 1. punktu, iekļaujot biedrību 

“Pierīgas tūrisma asociācija”. R. Zunde uzver, ka, uzturot dalību biedrībā “Vidzemes tūrisma 

asociācija”, pašvaldībai tiek piedāvātas vairākas iespējas, bet pēdējā pusgadā pašvaldības 

darbiniekiem nebija kapacitātes piedalīties projektos. I. Krastiņš ierosina pašvaldībai neizstāties 

no biedrībām “Kalngalieši” un “Vidzemes tūrisma asociācija”. G. Kozlovska aicina saglabāt 

dalību biedrībā “Vidzemes tūrisma asociācija”. R. Kubuliņš ierosina turpināt dalību Latvijas 

Futbola federācijā, uzsverot, ka tas būtu finansiāli labs pienesums novada pašvaldībai.). 

Plkst. 10:00 A. Deniņa piedalās sēdē.  

K. MIĶELSONE uzdod pašvaldības Centrālās pārvaldes Jurisikās un iepirkumu nodaļas 

vadītājai E. Kāpai veikt labojumus lēmuma “Par Ādažu novada pašvaldības dalību biedrībās” 

projekta nolēmuma 1. punktā, iekļaujot biedrību “Pierīgas tūrisma asociācija”, savukārt 

lēmuma projekta nolēmuma 3. punktā noteikt, ka pašvaldības intereses sporta jomas biedrībās 

(nodibinājumos) pārstāvēs Ādažu Bērnu un jaunatnes sporta skola. Papildus lūdz sazināties ar 

kopienas vecāko sociālo darbinieci G. Dzeni, lai izvērtētu pašvaldības dalību biedrībā 

“Kalngalieši”. 

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par, "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

1. Uzdot uzdod pašvaldības Centrālās pārvaldes Jurisikās un iepirkumu nodaļas vadītājai 

E. Kāpai: 

1.1.  veikt labojumus lēmuma “Par Ādažu novada pašvaldības dalību biedrībās” projekta 

nolēmuma 1. punktā, iekļaujot biedrību “Pierīgas tūrisma asociācija”, savukārt lēmuma 

projekta nolēmuma 3. punktā noteikt, ka pašvaldības intereses sporta jomas biedrībās 

(nodibinājumos) pārstāvēs Ādažu Bērnu un jaunatnes sporta skola;  

1.2. sazināties ar kopienas vecāko sociālo darbinieci G. Dzeni, lai izvērtētu pašvaldības 

dalību biedrībā “Kalngalieši”.. 

2. Atbalstīt lēmuma “Par Ādažu novada pašvaldības dalību biedrībās” projektu un virzīt 

to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 28. jūnija sēdē. 

7. Par Erasmus+ programmas “Personu mobilitātes mācību nolūkos” Skolu izglītības 

sektora projekta īstenošanu 

(Alma Brinkmane) 

Ziņo, ka ar pašvaldības domes 2021. gada 24. novembra sēdes protokollēmumu “Par dalību 

Erasmus+ akreditācijas procesā” (protokols Nr. ĀNP/1-2-2/21/17, § 5) tika atbalstīta Ādažu 

vidusskola (turpmāk – ĀVS) dalība Erasmus+ akreditācijas procesā, kas ar Valsts izglītības 

attīstības aģentūras (turpmāk – VIAA) lēmumu piešķirta uz Erasmus+ programmas laiku, līdz 

2027. gadam. 

ĀVS saņēma VIAA 2022. gada 7. jūnija vēstuli Nr. 8.-17.1/1620 “Par Eiropas Savienības 

Erasmus+ programmas Pamatdarbības Nr.1 (KA 1) “Personu mobilitātes mācību nolūkos” 

skolu izglītības sektora aktivitātē KA121 projekta pieteikuma Nr.2023-1-LV01-KA121-SCH-

000145707 apstiprināšanu”, kurā tā atbalsta ĀVS dalību projektā.  

Projekta īstenošana pilnveidos ĀVS pedagogu profesionālās kompetences, veicinot skolotāju 

profesionālās lietpratības un izcilības pilnveidi mūsdienīga mācību procesa nodrošināšanai, 
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veicinot katra skolēna kompetenču, spēju un prasmju attīstību atbilstoši individuālajām 

vajadzībām un interesēm, paaugstinot pieredzes pilnveidi inovatīvās darbībās, lai veiksmīgi 

ieviestu jauno mācību saturu un mainītu mācīšanas pieejas, kā arī palielināt spēju darboties 

ES/starptautiskā līmenī, stiprinot sadarbību ar partneriem no citām valstīm. 

Projekta ietvaros tiks īstenoti šādi pasākumi: 

• skolēnu grupu mobilitāte; 

• darba ēnošana; 

• kursi un apmācība; 

• skolēnu īstermiņa mācību mobilitāte. 

Apstiprinātais finansējums projektam ir 51444 euro apmērā. 

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par Erasmus+ programmas “Personu mobilitātes mācību nolūkos” 

Skolu izglītības sektora projekta īstenošanu” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības 

domes šā gada 28. jūnija sēdē. 

8. Par nosacītās cenas apstiprināšanu nekustamajiem īpašumiem “Muzeja iela 2” un 

“Sintēzes iela 7”, Mežgarciemā 

(Edvīns Šēpers) 

Ziņo par lēmuma projektu, kas paredz apstiprināt atsavināšanai nodotā nekustamā īpašuma, 

kadastra numurs 8052 008 1599, kas sastāv no neapbūvētas zemes vienības 0,9867 ha platībā, 

kadastra apzīmējums 8052 008 1571, adrese: Muzeja iela 2, Mežgarciems, Carnikavas pag., 

Ādažu nov., nosacīto cenu 32000 euro (trīsdesmit divi tūkstoši euro) jeb 3,24 euro/m2. 

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par nosacītās cenas apstiprināšanu nekustamajiem īpašumiem 

“Muzeja iela 2” un “Sintēzes iela 7”, Mežgarciemā” projektu un  virzīt to izskatīšanai 

pašvaldības domes šā gada 28. jūnija sēdē. 

9. Par noteikumu “Medību tiesību izmantošanas maksas noteikšanas kārtība Ādažu 

novada pašvaldības medību platībās” projektu 

(Diāna Čūriška) 

Ziņo, ka noteikumi nosaka kārtību, kādā tiek noteikta maksa par medību tiesību izmantošanu 

pašvaldībai piederošās vai piekrītošās medību platībās. Medību platība šo noteikumu izpratnē 

ir medījamo dzīvnieku brīvai dzīvošanai derīgā un medībām izmantojamā platība pašvaldībai 

piederošajos vai piekrītošajos zemesgabalos Ādažu novada administratīvajā teritorijā. 

K. MIĶELSONE, J. LEJA, A. DENIŅA, J. RUKS, G. PORIETIS, D. ČŪRIŠKA debatē par 

medību platību sadalījumu un medību maksas noteikšanas kārtību Ādažu novadā (A. Deniņa 

aicina izvērtēt iespēju palielināt noteiktās medību maksas. J. Ruks vērš uzmanību, ka medību 

maksu nosaka, ņemot vērā Ministru kabineta 2013. gada 29. oktobra  noteikumus Nr. 1194 

“Kārtība, kādā nosaka maksu par medību tiesību izmantošanu valstij piekrītošās vai piederošās 

medību platībās”, un tā nav pašvaldības domes noteikta maksa. G. Porietis ierosina svītrot 

noteikumu projekta 5.punktu.).  

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par" , "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

1. Uzdot pašvaldības Centrālās pārvaldes Nekustamā īpašuma nodaļas vadītājai D. 

Čūriškai svītrot no noteikumu “Par noteikumu “Medību tiesību izmantošanas maksas 

noteikšanas kārtība Ādažu novada pašvaldības medību platībās”” projekta 5.punku.  
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2. Atbalstīt noteikumu “Medību tiesību izmantošanas maksas noteikšanas kārtība Ādažu 

novada pašvaldības medību platībās” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības 

domes šā gada 28. jūnija sēdē. 

10. Par tematiskā plānojuma “Ādažu novada ainavu plāns” iepirkuma rezultātiem 

(Inga Švarce) 

Ziņo par pašvaldības domes šā gada 22. marta pieņemto lēmumu Nr. 107 “Par tematiskā 

plānojuma “Ādažu novada ainavu plāns” izstrādes uzsākšanu un darba uzdevuma 

apstiprināšanu”, kurā tika nolemts uzsākt tematiskā plānojuma “Ādažu novada ainavu plāns” 

izstrādi, kā arī apstiprināt darba uzdevumu (minētais plāns ir Ādažu novada teritorijas 

plānojuma projekta sastāvdaļa). Lēmuma izpildei apstiprinātais finansējums ir 28000 euro 

iepirkumam ārpakalpojuma piesaistei. 

Pašvaldības veiktā iepirkuma “Tematiskā plānojuma “Ādažu novada ainavu plāns” izstrādei”  

rezultātā pašvaldības Iepirkumu komisija šā gada 6. jūnijā konstatēja, ka plāna izstrādei 

paredzētais finansējums ir mazāks par iepirkuma uzvarētāja piedāvāto līgumcenu (39800 euro 

bez PVN, jeb 48158 euro, ieskaitot PVN (sēdes protokols Nr. 5-6-2023/78-3)).  

Iepirkums paredz izpildes termiņu – 9 mēneši, un šādu maksāšanas kārtību: 

1) starpmaksājumu 20 % apmērā no līgumcenas 10 (desmit) kalendāra dienu laikā pēc 

līguma noslēgšanas un rēķina saņemšanas no izpildītāja; 

2) starpmaksājumu 60 % apmērā no līgumcenas 10 (desmit) kalendāra dienu laikā pēc 

plānojuma 1.redakcijas nodošanas publiskai apspriešanai; 

3) atlikušo līgumcenu 10 (desmit) kalendāra dienu laikā pēc plānojuma gala redakcijas 

apstiprināšanas. 

Tematiskā plānojuma 1. redakcija jānodod publiskai apspriešanai ne vēlāk kā 6 (sešus) mēnešus 

pēc līguma noslēgšanas (t.i., 2023. gada decembrī). 

Tādējādi, 2023. gadā būs jāsamaksā 20 % maksājums (9631,60 euro, ieskaitot PVN), bet 

atlikusī līgumcenas daļa 38526,40 euro – 2024. gadā. 

K. MIĶELSONE aicina pašvaldības Centrālās pārvaldes Teritorijas plānošanas nodaļu izstrādāt 

kārtību, kādā turpmāk tiks komunicēts ar pašvaldības novada iedzīvotiem par tematiskā 

plānojuma iecerēm Ādažu novadā.   

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt iepirkuma “Tematiskā plānojuma “Ādažu novada ainavu plāns” izstrāde” 

darījuma par kopējo summu (39800 euro bez PVN) noslēgšanu un uzdot pašvaldības 

Centrālās pārvaldes Teritorijas plānošanas nodaļai iekļaut 2024. gada budžeta projektā 

atlikušo Ainavu tematiskā plāna izstrādei nepieciešamo summu 38526,40 euro. 

11. Par nolikuma “Grozījums Ādažu novada pašvaldības 22.02.2023. nolikumā Nr. 3 

“Konkursa “Sabiedrība ar dvēseli 2023” nolikums”” projektu 

(Inga Pērkone) 

Ziņo par grozījumu pašvaldības šā gada 22. februāra nolikumā Nr. 3 “Konkursa “Sabiedrība ar 

dvēseli 2023” nolikums”, kas paredz izteikt nolikuma 32. punktu jaunā redakcijā: “32. 

Konkursam pieejamais pašvaldības kopējais līdzfinansējums ir 41629,39 euro.”. 

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt nolikuma “Grozījums Ādažu novada pašvaldības 22.02.2023. nolikumā Nr. 3 

“Konkursa “Sabiedrība ar dvēseli 2023” nolikums”” projektu un virzīt to izskatīšanai 

pašvaldības domes šā gada 28. jūnija sēdē. 
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12. Par grozījumiem Finanšu komitejas 17.05.2023. protokollēmumā “Par konkursa 

“Sabiedrība ar dvēseli 2023” projektu apstiprināšanu” 

(Inga Pērkone) 

Ziņo, ka atbilstoši Finanšu komitejas šā gada 17. maija uzdevumam, 11 projektu grupām, kurām 

konkursā “Sabiedrība ar dvēseli 2023” (turpmāk – konkurss) tika samazināts atbalstāmā 

finansējuma apmērs, tika nosūtīta informācija par konkursa rezultātiem un lūgums sniegt 

atbildi, vai tās piekrīt īstenot savus projektus ar samazinātu finansējumu.  

Divas projekta grupas: 1) “Ūbeļu 15 čaklie draugi” (kas pieteica projektu “Lai bērniem laba 

dzīve Ādažos) un 2) “Ūbeļu 13 čaklie draugi” (kas pieteica projektu “Skaista un droša vide 

Ādažu bērniem”) nepiekrita īstenot projektu ar samazinātu finansējuma apmēru un lūdza 

pārvērtēt projektu pieteikumus un to tāmes. 

Konkursa vērtēšanas komisija šā gada 22. maijā (sanāksmes protokols Nr. 3) un šā gada 8. 

jūnijā (sanāksmes protokols Nr. 4) atkārtoti izskatīja abus projektu pieteikumus un atbalstīja 

pašvaldības līdzfinansējuma apmēra palielināšanu projektam “Ūbeļu 15 čaklie draugi” par 

810,95 euro (kopā 1344,39 euro), un projektam “Ūbeļu 13 čaklie draugi” par 818,44 euro (kopā 

1350,33 euro).  

Komisijas lēmuma izpildei nepieciešams palielināt konkursam apstiprināto finansējumu par 

1629,39 euro, novirzot finanšu līdzekļus no projekta “Latvijas-Igaunijas Kopīgā militārā 

mantojuma tūrisma produkts” izpildes rezultātā iegūtā finanšu līdzekļu ietaupījuma. 

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par","Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

1. Veikt grozījumu Finanšu komitejas šā gada 17. maija protokollēmumā “Par konkursa 

“Sabiedrība ar dvēseli 2023” projektu apstiprināšanu” un izteikt 1. punktu šādā jaunā 

redakcijā: 

“1. Piešķirt pašvaldības līdzfinansējumu šādu projektu īstenošanai konkursā “Sabiedrība 

ar dvēseli 2023”: 

Nr. Projekta nosaukums 
Līdzfinansējums 

(euro) 

1.1. Izglītojošas āra sienas izveide ĀBVS “Dabas 

metamorfozes” 

2000,00 

1.2. BMX starta kalna drošas uzbrauktuves izbūve 3499,94 

1.3. Universālā garderobe Ādažu novada māklsuskolas 

telpām Carnikavā 

1571,90 

1.4. Pirmās ielas 43 septītā kāpņu telpa 1888,49 

1.5. Informatīvu stendu par drošu uzvedību ūdens tuvumā un 

glābšanas inventāra izvietošana peldvietās sabiedrības 

izglītošanas nolūkā 

1843,21 

1.6. Aktīvās atpūtas 5 maņu taka "Sadzirdi, saredzi, sasmaržo, 

sajūti un izgaršo!" 

3418,45 

1.7. Akustikas uzlabošana ĀNMS” 1488,57 

1.8. Sapņu māja 3117,91 

1.9. Saturīga brīvā laika pavadīšana skolas starpbrīžos 

“Brīvbrīdis” 

600,00 

1.10. Pasaku tēlu tērpu projekts “Sēd uz sliekšņa pasaciņa” 1472,20 



 

9 

 

1.11. Skatuves tērpa elementa izgatavošana - MAUČI 756,60 

1.12. Daudzdzīvokļu mājas Pirmā iela 27 trešās kāpņutelpas 

remonts 

1940,50 

1.13. Lai bērniem laba dzīve Ādažos 1344,39 

1.14. Sakoptāks un drošāks Alderu centrs 2996,55 

1.15. Ziedošais uzkalniņš Kadagā 1923,42 

1.16. Lauku sēta 1974,90 

1.17. Šūpoties droši 1891,00 

1.18. Arheoloģiskie tērpi tradīciju kopai ĀBOLS” 806,70 

1.19. Dubļu virtuve ar pārsegu 1466,50 

1.20. Krāsainā bērnība 836,99 

1.21. Skaista un droša vide Ādažu bērniem 1350,33 

1.22. Par drošu bērnību 1230,00 

1.23. Apgūt pavāra prasmes caur rotaļām 1278,99 

1.24. Bitīšu saimes mācības un rotaļas svaigā gaisā II 931,85 

2. Veikt budžeta grozījumus pašvaldības Centrālās pārvaldes Attīstības un projektu nodaļas 

2023. gada budžeta tāmē, 1629,39 euro novirzot no EKK (0630.2) 2239 “Pārrobežu EST-

LAT projekts "Militārais mantojums” uz EKK (0630.1) 3263 “Sabiedrība ar dvēseli”. 

13. Par pašvaldības pārstāvību biedrībā “Pierīgas tūrisma asociācija” 

(Ilona Gotharde) 

Ziņo par Carnikavas novadpētniecības centra vadītājas O. Rinkus šā gada 8. maija iesniegumu 

(reģ. Nr. ĀNP/1-33-222/23/8) (turpmāk – iesniegums) ar lūgumu nodrošināt pašvaldības 

pārstāvību biedrībā “Pierīgas tūrisma asociācija” (turpmāk – PTA). 

Ikgadējā PTA biedru kopsapulcē šā gada 23. martā PTA Padomes sastāvā tika ievēlēti deviņi 

biedri, tai skaitā arī pašvaldības darbiniece Rūta Zunde. 

K. MIĶELSONE uzdod pašvaldības Centrālās pārvaldes Juridiskās un iepirkumu nodaļas 

vadītājas vietniecei I. Gothardei papildināt lēmuma “Par pašvaldības pārstāvību biedrībā 

“Pierīgas tūrisma asociācija”” projektu, iekļaujot nosacījumu, ka Carnikavas novadpētniecības 

centra vadītāja O. Rinkus tiek pilnvarota pārstāvēt pašvaldību biedrībā “Vidzemes Tūrisma 

asociācija”. 

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

1. Uzdot pašvaldības Centrālās pārvaldes Juridiskās un iepirkumu nodaļas vadītājas 

vietniecei I. Gothardei papildināt lēmuma “Par pašvaldības pārstāvību biedrībā 

“Pierīgas tūrisma asociācija”” projektu, iekļaujot nosacījumu, ka Carnikavas 

novadpētniecības centra vadītāja O. Rinkus tiek pilnvarota pārstāvēt Ādažu novada 

pašvaldību biedrībā “Vidzemes Tūrisma asociācija”. 

2. Atbalstīt lēmuma “Par pašvaldības pārstāvību biedrībā “Pierīgas tūrisma asociācija”” 

projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 28. jūnija sēdē. 

14. Par nolikuma “Grozījumi 24.11.2021. nolikumā Nr.18 “Ādažu  novada sadarbības 

teritorijas civilās aizsardzības komisijas nolikums”” projektu 

(Ilona Gotharde) 
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Ziņo par grozījumiem pašvaldības 2021. gada 24. novembra nolikumā Nr. 18 “Ādažu novada 

sadarbības teritorijas civilās aizsardzības komisijas nolikums”, kas precizē komisijas locekļu 

sastāvu. 

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt nolikuma “Grozījumi 24.11.2021. nolikumā Nr.18 “Ādažu  novada sadarbības 

teritorijas civilās aizsardzības komisijas nolikums”” projektu un virzīt to izskatīšanai 

pašvaldības domes šā gada 28. jūnija sēdē. 

15. Par noteikumu “Par reprezentācijas un pasākumu organizēšanas izdevumu 

uzskaiti” projektu 

(Edgars Liepiņš) 

Ziņo, ka noteikumi nosaka kārtību, kādā pašvaldības iestādes un struktūrvienības nodrošina 

reprezentācijas un pasākumu organizēšanas izdevumu uzskaiti. Noteikumu mērķis ir nodrošināt 

normatīvajiem aktiem atbilstošu reprezentācijas un pasākumu izdevumu izlietojumu. 

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt noteikumu “Par reprezentācijas un pasākumu organizēšanas izdevumu uzskaiti” 

projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 28. jūnija sēdē. 

16. Par nepabeigtās būvniecības objekta izslēgšanu no grāmatvedības uzskaites 

(Edgars Liepiņš) 

Ziņo, ka saskaņā ar pašvaldības 2022. gada 1. decembra rīkojumu Nr. ĀND/1-6-1/22/113 “Par 

2022. gada inventarizāciju un inventarizācijas komisijām” tika izvērtēti grāmatvedības uzskaitē 

esoši nepabeigtās būvniecības objekti un konstatēts, ka objekts “Brīvdabas estrāde Carnikavā” 

(Nr. PL-07259 – būvprojekta izstrāde) ar vērtību 18150,00 euro izslēdzams no grāmatvedības 

uzskaites un izmaksas norakstāmas izdevumos. 

Centrālā finanšu un līgumu aģentūra un Carnikavas novada dome 2018. gada 29. jūnijā 

noslēdza vienošanās par projekta Nr. 5.5.1.0/17/I/006 “Vidzemes piekrastes kultūras un dabas 

mantojuma iekļaušana tūrisma pakalpojumu izveidē un attīstībā – “Saviļņojošā Vidzeme” 

īstenošanu, kura ietvaros tika izstrādāts būvprojekts “Brīvdabas estrāde Carnikavā” (2017. gada 

8. decembra pieņemšanas-nodošanas akts Nr. 3), taču būvniecība netika īstenota. 

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par reprezentācijas un pasākumu organizēšanas izdevumu uzskaiti” 

projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 28. jūnija sēdē. 

17. Par dabisko lašu un taimiņu nārsta vietu un dzīvotņu kvalitātes uzlabošanu Gaujā 

(Dace Birnbauma) 

Ziņo, ka 2022. gadā biedrība “Sudrablasis” (turpmāk – biedrība), pamatojoties uz ar Ādažu 

novada pašvaldību 2022. gada 6. jūlija noslēgto līgumu Nr. JUR 2022-07/749, Valsts zivju 

fonda projekta ietvaros veica darbības, atjaunojot vēsturiskās lašu, taimiņu nārsta vietas un 

uzlabojot dzīvotņu kvalitāti Gaujā ar koordinātēm (57.080835, 24.434201), (57.080194, 

24.430564), (57.079284, 24.425887).  

Šā gada 6. jūnijā pašvaldībā saņemts biedrības iesniegums (reģ. Nr. ĀNP/1-11-1/23/3076) par 

biedrības ieceri turpināt 2022. gadā iesākto projektu – veicināt dabisko lašu un taimiņu nārsta 

vietu un dzīvotņu kvalitātes uzlabošanas darbus Gaujā, Ādažu novada teritorijā, koordinātēs 

Lat/Lon (57.080853, 24.433443) Lat/Lon (57.080198, 24.430034) Lat/Lon (57.079136, 

24.425323). Izpildes laikā tiks veikta daļēja sakritušo koku izvākšana, ūdensaugu daļēja 

pļaušana, atkritumu izvākšana un Gaujas gultnes irdināšana. Teritorijās, kurās ir novācams 

apaugums, tiks atjaunotas nārsta vietas upes gultnē, berot oļus. Veicot iepriekš minētās 
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darbības, tiks saglabātas zivju slēptuves un uzlabots ūdensteces ekoloģiskais caurplūdums, kas 

ir nepieciešams bioloģiskās daudzveidības saglabāšanai, upes degradācijas novēršanai un nārsta 

vietu un dzīvotņu platību palielināšanai. 

U. CIRCENIS ziņo par biedrības “Sudrablasis” funkcijām un paveiktajiem darbiem lašu nārstu 

vietu atjaunošanai novadā.  

K. MIĶELSONE uzdod pašvaldības Centrālās pārvaldes Juridiskās un iepirkumu nodaļas 

vadītājas vietniecei I. Gothardei precizēt lēmuma “Par dabisko lašu un taimiņu nārsta vietu un 

dzīvotņu kvalitātes uzlabošanu Gaujā” projekta nolēmuma 3. punktu, izsakot to jaunā redakcijā: 

“Rosināt ietvert Attīstības programmas Rīcības plānā jaunu pasākumu “Ā14.1.10.10. Sadarbība 

ar biedrību “Sudrablasis”” (atbildīgais izpildītājs – “PA “Carnikavas komunālserviss””, 

izpildes termiņš “2023.-2024.”, finanšu resursi – “cits finansējums”, iznākuma rezultatīvie 

rādītāji – “Sadarbībā ar biedrību “Sudrablasis” veicināt dabisko lašu un taimiņu nārsta vietu un 

dzīvotņu kvalitātes uzlabošanas darbus Gaujā, Ādažu novada teritorijā, veikt daļēju sakritušo 

koku izvākšanu, ūdensaugu daļēju pļaušanu, atkritumu izvākšanu un Gaujas gultnes 

irdināšanu”)”. 

 

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

1. Uzdot pašvaldības Centrālās pārvaldes Juridiskās un iepirkumu nodaļas vadītājas 

vietniecei I. Gothardei precizēt lēmuma “Par dabisko lašu un taimiņu nārsta vietu un 

dzīvotņu kvalitātes uzlabošanu Gaujā” projekta nolēmuma 3.punktu, izsakot to jaunā 

redakcijā: “Rosināt ietvert Attīstības programmas Rīcības plānā jaunu pasākumu 

“Ā14.1.10.10. Sadarbība ar biedrību “Sudrablasis”” (atbildīgais izpildītājs – “PA 

“Carnikavas komunālserviss””, izpildes termiņš “2023.-2024.”, finanšu resursi – “cits 

finansējums”, iznākuma rezultatīvie rādītāji – “Sadarbībā ar biedrību “Sudrablasis” 

veicināt dabisko lašu un taimiņu nārsta vietu un dzīvotņu kvalitātes uzlabošanas darbus 

Gaujā, Ādažu novada teritorijā, veikt daļēja sakritušo koku izvākšanu, ūdensaugu daļēju 

pļaušanu, atkritumu izvākšanu un Gaujas gultnes irdināšanu”)”.   

2. Atbalstīt lēmuma “Par dabisko lašu un taimiņu nārsta vietu un dzīvotņu kvalitātes 

uzlabošanu Gaujā” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 28. 

jūnija sēdē. 

18. Par Carnikavas pagasta centralizētās ūdenssaimniecības funkciju, resursu un 

saistību pārņemšanas plāna apstiprināšanu 

(Lauris Bernāns) 

Ziņo, ka saskaņā ar pašvaldības domes 2022. gada 27. jūlija pieņemto lēmumu Nr. 320 “Par 

Carnikavas pagasta ūdenssaimniecības nodošanu SIA “Ādažu ūdens”” pašvaldības aģentūrai 

“Carnikavas komunālserviss” (turpmāk – CKS) un SIA “Ādažu ūdens” tika uzdots izstrādāt un 

iesniegt pašvaldības domei apstiprināšanai CKS ūdenssaimniecības funkciju, resursu un 

saistību pārņemšanas plānu, nosakot secīgas darbības pakalpojumu pārņemšanai un to 

sniegšanas nepārtrauktībai Carnikavas pagasta iedzīvotājiem. 

K. MIĶELSONE, I. KRASTIŅŠ, L. BERNĀNS, A. DUNDURS, G. PORIETIS, J. LEJA 

debatē par: 

1. Kalngales notekūdeņu attīrīšanas ietaišu (turpmāk – NAI) iepirkumu (K. Miķelsone 

aicina CKS komentēt esošo situāciju. L. Bernāns informē, ka iepirkums ir procesā, 

diemžēl līdz šim ir iesniegti nekvalitatīvi piedāvājumi, uzsverot, ka piedāvājumi 

pārsniedz plānoto iepirkuma summu.); 

2. CKS darbu un ūdenssaimniecības nodošanu SIA “Ādažu ūdens” (I. Krastiņš aicina 

izvērtēt vai ūdenssaimniecības nodošanas SIA “Ādažu ūdens” ietekmē strauji nepieaugs 
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ūdens tarifa cenas Carnikavas pagastā. L. Bernāns uzsver, ka ūdens tarifu cenas stingri 

kontrolē un uzrauga Sabiedrisko pakalpojumu regulēšanas komisija. K. Miķelsone 

akcentē, ka Finanšu komitejas šā gada 17. maija sēdē tika skatīts jautājums par CKS 

ūdenssaimniecības izmaksām 2022. gadā, kurā tika atspoguļots kopējais ūdens tarifu, 

kanalizācijas un ūdens apgādes pieaugums, sākot no 33% līdz 38%. [Piezīme: Finanšu 

komitejas šā gada 17. maija protokola Nr. 6 21. jautājums “Informatīvs ziņojums par 

Carnikavas komunālservisa ūdenssaimniecības izmaksām 2022.gadā”.] A. Dundurs 

uzsver, ka SIA “Ādažu ūdens” nesaskata izaicinājumus plānotajā nodošanas procesā, 

darbi tiek plānoti laicīgi, arī darbinieku rotācija tiek ieplānota.); 

3. CKS pārveidošanu par kapitālsabiedrību (I. Krastiņš uzsver, ka iepriekšējās Finanšu 

komitejas šā gada 19. aprīļa un 17. maija sēdēs tika rosināts CKS kļūt par 

kapitālsabiedrību. K. Miķelsone akcentē, ka līdz šim Finanšu komitejas sēdēs nav virzīts 

šāds deputāta I. Krastiņa priekšlikums, aicina noformulēt priekšlikumu, lai rosinātu 

pašvaldības deputātu balsošanu par CKS pārveidošanu par kapitālsabiedrību. G. Porietis 

uzsver, ka pašvaldības domes sēdē šā gada 26. aprīļa sēdē tika skatīts jautājums par CKS 

un pašvaldības SIA “Ādažu Namsaimnieks” atšķirību izvērtējumu, kurā atspoguļots 

izvērtējums ar plusiem un mīnusiem par CKS iespēju kļūt par vēl vienu 

kapitālsabiedrību novadā [Piezīme: Ādažu novada pašvaldības šā gada 26. aprīļa 

lēmuma Nr. 162 “Par pašvaldības siltumapgādes funkcijas Carnikavā nodošanu SIA 

“Ādažu namsaimnieks”” pielikums “Pašvaldības aģentūras “Carnikavas 

komunālserviss” (Aģentūra) un pašvaldības SIA “Ādažu Namsaimnieks” (SIA) 

atšķirību izvērtējums”.]). 

Plkst. 12:05 L. PUMPURE, K. DĀVIDSONE atstāja sēdi.  

Atklāti balsojot, ar 8 balsīm "Par" (Sniedze Brakovska (LRA), Valērijs Bulāns (LRA)), 

Genovefa Kozlovska (LZS), Raitis Kubuliņš (LZP), Gatis Miglāns (LZS), Karīna Miķelsone 

(LRA), Arnis Rozītis (LRA), Jānis Ruks (LRA), "Pret" – 3 (Arta Deniņa (JKP), Imants Krastiņš 

(JKP), Jānis Leja (S)), "Atturas" – nav, (Liāna Pumpure (LRA), Kerola Dāvidsone (LRA) 

atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par Carnikavas pagasta centralizētās ūdenssaimniecības funkciju, 

resursu un saistību pārņemšanas plāna apstiprināšanu” projektu un virzīt to izskatīšanai 

pašvaldības domes šā gada 28. jūnija sēdē. 

Plkst. 12.14 K. DĀVIDSONE piedalās sēdē.  

*** 

Pusdienu pārtraukums no plkst. 12.15 līdz plkst. 13.00. 

*** 

19. Par Carnikavas pagasta centralizētās siltumapgādes funkciju, resursu un saistību 

pārņemšanas plāna apstiprināšanu 

(Lauris Bernāns) 

Ziņo, ka saskaņā ar pašvaldības domes šā gada 26. aprīļa pieņemto lēmumu Nr.162 “Par 

pašvaldības siltumapgādes funkcijas Carnikavā nodošanu SIA “Ādažu namsaimnieks”” 

pašvaldības aģentūrai “Carnikavas komunālserviss” līdz šā gada 28. jūnijam tika uzdots 

iesniegt pašvaldības domei apstiprināšanai ar SIA “Ādažu namsaimnieks” saskaņotu 

Carnikavas pagasta centralizētās siltumapgādes funkciju, resursu un saistību pārņemšanas 

plānu. 

K. MIĶELSONE, I. KRASTIŅŠ, J. KRŪZE debatē par siltumapgādes tarifa veidošanās 

struktūru (I. Krastiņš atkārtoti uzsver, ka Carnikavas pagasta iedzīvotājiem tiks palielināta 
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samaksa par siltumapgādi. J. Krūze akcentē, ka siltumapgādes tarifus kontrolē Sabiedrisko 

pakalpojumu regulēšanas komisija, akcentējot, ka Carnikavas pagastā cenu tarifs veidojas no 

visa gada ieņēmumu un izdevumu vidējās summas. Papildus informē, ka regulāri notiek 

Enerģētikas darba grupas sanāksmes, kurās tiek apspriest jautājums par Publiskās un privātās 

partnerības piesaisti. K. Miķelsone aicina pašvaldības deputātus iesaistīties Enerģētikas darba 

grupā, kurā var meklēt dažādas iespējas un risinājumus esošās siltumapgādes sistēmas 

uzlabošanai.)  

Atklāti balsojot, ar 9 balsīm "Par" (Sniedze Brakovska (LRA), Valērijs Bulāns (LRA), Kerola 

Dāvidsone (LRA), Genovefa Kozlovska (LZS), Raitis Kubuliņš (LZP), Gatis Miglāns (LZS), 

Karīna Miķelsone (LRA), Arnis Rozītis (LRA), Jānis Ruks (LRA), "Pret" – 3 (Arta Deniņa 

(JKP), Imants Krastiņš (JKP), Jānis Leja (S)), "Atturas" – nav, (Liāna Pumpure (LRA) atstāja 

sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par Carnikavas pagasta centralizētās siltumapgādes funkciju, 

resursu un saistību pārņemšanas plāna apstiprināšanu” projektu un virzīt to izskatīšanai 

pašvaldības domes šā gada 28. jūnija sēdē.  

20. Par centralizētās siltumapgādes sistēmas paplašināšanu Ādažu novadā 

(Lauris Bernāns) 

Ziņo, ka ar pašvaldības domes ar 2021. gada 27. jūlija lēmumu Nr. 17 “Par Ādažu novada 

Attīstības programmas 2021.-2027. gadam un Vides pārskata par Ādažu novada Ilgtspējīgas 

attīstības stratēģijas aktualizāciju un Attīstības programmu apstiprināšanu” pašvaldības dome 

apstiprināja Ādažu novada attīstības programmu 2021.-2027. gadam, tai skaitā arī pielikumu 

“Ādažu novada Ilgtspējīgas enerģētikas un klimata rīcības plāns līdz 2030. gadam” (turpmāk – 

Rīcības plāns).  

Rīcības plānā tika noteikti vairāki pasākumi, lai līdz 2030. gadam sasniegtu Ādažu novada 

stratēģiskos mērķus enerģētikas un klimata sektorā: 

1) samazināt enerģijas patēriņu un nodrošināt atjaunojamo energoresursu (turpmāk – 

AER) lietojumu pašvaldības ēkās un iekārtās; 

2) nodrošināt AER izmantošanu centralizētajās siltumapgādes sistēmās (turpmāk – CSS); 

3) samazināt CO2 emisijas Ādažu novadā par 15 %; 

4) veicināt Ādažu novada pašvaldības institūciju, iedzīvotāju un infrastruktūras 

pielāgošanos un izturētspēju pret klimata pārmaiņu izraisītajiem riskiem. 

Informē, ka sagatavotais lēmuma projekts paredz konceptuāli atbalstīt Ādažu pilsētas 

centralizētās siltumapgādes sistēmas paplašināšanas projekta 1. kārtu, paredzot kopējās 

prognozētās izmaksas 474237 euro un šādas aktivitātes: 

1) Ādažu vidusskolas ēkas Gaujas iela 30 un Ādažu Kultūras centra ēkas Gaujas iela 33A, 

Ādažos, pieslēgšana centralizētajai siltumapgādes sistēmai (turpmāk – CSS) 

(provizoriskās izmaksas 350000 euro); 

2) biroju ēkas Pirmā iela 42A, Ādaži, pieslēgšana CSS (provizoriskās izmaksas 65831 

euro); 

3) ēkas Gaujas iela 16, Ādaži, pieslēgšana CSS (provizoriskās izmaksas 58406 euro). 

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Liāna Pumpure (LRA) 

atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par centralizētās siltumapgādes sistēmas paplašināšanu Ādažu 

novadā” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 28. jūnija sēdē.  
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21. Par finansējuma piešķiršanu PII “Riekstiņš” siltumtrases izbūvei 

(Lauris Bernāns) 

Ziņo par nepieciešamību saņemt finanšu līdzekļus atsevišķas siltumtrases izbūvei pirmskolas 

izglītības iestādes "Riekstiņš"  (turpmāk – PII “Riekstiņš”) telpās baseina ūdens uzsildei, 

konstatējot, ka: 

1. pašvaldības 2023. gada budžetā ir paredzēti finanšu līdzekļi 7500 euro apmērā siltummaiņa 

uzstādīšanai PII “Riekstiņš” peldbaseina tehniskajā telpā, kas nodrošinātu ūdens uzsildīšanu 

baseinā; 

2. pašvaldības aģentūra “Carnikavas komunālserviss” (turpmāk – CKS) veica tirgus izpēti PII 

“Riekstiņš” siltumtrases izbūvei un paredz, ka kopējās izmaksas būs 18471 euro; 

3. iepriekš plānotās un atvēlētās izmaksas siltummaiņa uzstādīšanai (EKK 2243) pēc veiktās 

iepirkumu procedūras ir nepietiekamas, taču siltumtrases izbūves atlikšana nav iespējama, 

jo tā sniegs ievērojamu energoresursu ietaupījumu; 

4. nepieciešamo finansējumu 10971 euro apmērā CKS piedāvā segt no citām budžeta 

pozīcijām PII “Riekstiņš” apsaimniekošanas budžeta ietvaros: 

4.1. budžetā paredzēto summu 7500 euro jaunas membrānas ieklāšanai peldbaseinā (EKK 

2243) izlietot siltumtrases izbūvei un pieslēgšanai centralizētajai siltumapgādei (EKK 

5250), bet jaunas membrānas ieklāšanu varētu atlikt uz nākamā gada budžetu; 

4.2. budžetā paredzēto summu 3471 euro šķembu iegādei veco gumijas plākšņu (no 

stadiona noņemtās) ieklāšanai (EKK 2350) novirzīt siltumtrases izbūvei (EKK 5250). 

Ņemot vērā, ka no stadiona noņemtās gumijas plāksnes nav iespējams ieklāt rotaļu 

laukumos, jo tās neatbilst spēkā esošajiem normatīvajiem aktiem par preču un 

pakalpojumu drošumu, šķembu iegāde vairs nav aktuāla. 

5. Iepriekš plānoto finansējumu 7500 euro (EKK 2243) siltummaiņa uzstādīšanai 

nepieciešams novirzīt uz EKK 5250, jo minētie izdevumi klasificējas kā kapitālie 

ieguldījumi. 

Pašvaldības šā gada 22. marta noteikumu Nr. 9 “Pašvaldības budžeta izstrādāšanas un izpildes 

kārtība” (turpmāk – Noteikumi) 21.3. apakšpunktā ir noteikts, ka ierosinājumu tāmes iekšējiem 

grozījumiem ar paskaidrojumu par grozījumu iemesliem izpildītāji iesniedz Finanšu komitejai 

gadījumā, ja grozījumi ir vairāk par 5000 euro vienā reizē, sagatavojot par to protokollēmumu. 

Pamatojoties uz Ādažu novada pašvaldības šā gada 22. marta noteikumu Nr. 9 “Pašvaldības 

budžeta izstrādāšanas un izpildes kārtība” 21.3. apakšpunktu, 

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Liāna Pumpure (LRA) 

atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

1. Pārcelt finansējumu 15000 euro (EKK 2243) un 3471 euro (EKK 2350) uz EKK 5250 

PII “Riekstiņš” siltumtrases pārbūvei un iespējai pieslēgt peldbaseina grīdu un radiatoru 

apkuri siltumtrasei, un veikt patērētās siltumenerģijas daudzuma uzskaiti peldbaseina 

telpās atsevišķi no pārējās iestādes daļas; 

2. Uzdot pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” direktoram G. Dzenim 

nodrošināt šī nolēmuma 1. punktā minēto grozījumu sagatavošanu pašvaldības 2023. 

gada budžetā; 

3. Uzdot pašvaldības Centrālās pārvaldes Finanšu nodaļai un Grāmatvedības nodaļai veikt 

PII “Riekstiņš” 2023. gada budžeta tāmē EKK pārcelšanu atbilstoši nolemtajam; 
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4. Atbildīgais par lēmuma izpildi – pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” 

direktors G. Dzenis; 

5. Uzdot pašvaldības izpilddirektoram G. Porietim nodrošināt lēmuma izpildes kontroli.  

 

22. Par grozījumiem pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” 2023. gada 

budžeta tāmē 

(Lauris Bernāns) 

Pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” (turpmāk – CKS)  šā gada budžeta tāmē 

(turpmāk – budžeta tāme) sadaļā “Siltumapgādes nodrošināšana” tika paredzēti 11097 euro 

(EKK 2221). Ņemot vērā dabasgāzes cenu samazināšanos, naudas līdzekļus nepieciešams 

novirzīti katlu māju uzturēšanai, trīs gāzes skaitītāju un cirkulācijas sūkņa iegādei, pārceļot 

11097 euro no EKK 2221 (izdevumi par apkuri) uz EKK 5220 (tehnoloģiskās iekārtas). 

Budžeta tāmē sadaļā “Siltumapgādes nodrošināšana” plānotie ieņēmumi par siltumapgādes 

pakalpojumiem 263500 euro daļēji tiek segti no valsts budžeta līdzekļiem, tāpēc šo ieņēmumu 

pozīciju nepieciešams pārcelt no EKK 21.3.9.401 (komunālie maksājumi) uz EKK 18.6.2.0 

(saņemtie valsts budžeta transferti). Budžeta tāmē sadaļā “Ūdensapgādes nodrošināšana” valsts 

budžetā plānotie pievienotās vērtības (turpmāk – PVN) maksājumi (EKK 2512) ir 

samazinājušies. Sakarā ar garantijas laika ieturējumu atmaksu par ūdensvada izbūvi Garciemā 

(izbūve veikta 2020. gadā), nepieciešams pārcelt 545 euro no EKK 2512 (PVN maksājumi) uz 

EKK 5240 (ilgtermiņa ieguldījumi). Budžeta tāmē izdevumu sadaļā “Teritorijas 

apsaimniekošana/labiekārtošana” nepieciešams veikt EKK korekciju, pārceļot 16000 euro no 

EKK 2242 (transportlīdzekļu remonts) uz  EKK 2350 (rezerves daļas), jo plānotie izdevumi 

autotransporta remontam ietver arī transporta rezerves daļu iegādi. Budžeta tāmē izdevumu 

sadaļā “Teritorijas apsaimniekošana/labiekārtošana” nepieciešams veikt EKK korekciju un 

daļu no paredzētajiem finanšu līdzekļiem 8800 euro pārcelt no EKK 5231 uz EKK 5239, jo 

zāles pļāvējs “Titan Raideris” iegāde klasificējas kā pārējie pamatlīdzekļi. Budžeta tāmes sadaļā 

“Teritorijas apsaimniekošana/labiekārtošana” daļa no paredzētajiem izdevumiem 

elektroenerģijas izmaksām (EKK 2223) ir samazinājusies. Saskaņā ar CKS Vides pārvaldības 

nodaļas hidromeliorācijas inženieres L. Balodes sniegto ziņojumu, Ādažu centra poldera 

aizsargdambim atsevišķos posmos nepieciešams novērst bojājumus. Pēc veiktās tirgus izpētes 

secināts, ka kopējās izmaksas bojājumu novēršanai veido 8133 euro. Plānojot budžetu, šāda 

izdevumu sadaļa netika ietverta, līdz ar to CKS piedāvā nepieciešamo summu pārcelt no EKK 

2223 (izdevumi par elektroenerģiju) uz EKK 2241 (būvju remonts). 

Ādažu novada pašvaldības šā gada 22. marta noteikumu Nr. 9 “Pašvaldības budžeta 

izstrādāšanas un izpildes kārtība” (turpmāk – Noteikumi) 21.3. apakšpunktā ir noteikts, ka 

ierosinājumu tāmes iekšējiem grozījumiem ar paskaidrojumu par grozījumu iemesliem 

izpildītāji iesniedz Finanšu komitejai gadījumā, ja grozījumi ir vairāk par 5000 euro vienā reizē, 

sagatavojot par to protokollēmumu. 

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Liāna Pumpure (LRA) 

atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt budžeta grozījumus pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss”2023. 

gada budžeta tāmē: 

1. pārceļot finansējumu 11097 euro no EKK 2221 uz EKK 5220 siltumapgādes 

nodrošināšanai, t.i., trīs gāzes skaitītāju un cirkulācijas sūkņa iegādei; 

2. pārceļot ieņēmumus 263500 euro no EKK 21.3.9.401 uz EKK 18.6.2.0 saistībā ar valsts 

kompensāciju par centralizētās siltumapgādes pakalpojumiem; 
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3. pārceļot finansējumu 5458 euro no EKK 2512 uz EKK 5240 garantijas laika ieturējuma 

par ūdensvada izbūvi Garciemā (izbūve veikta 2020. gadā) atmaksai; 

4. veicot EKK korekciju un pārceļot finansējumu 16000 euro no EKK 2242 uz EKK 2350 

auto transporta remontam un rezerves daļu iegādei; 

5. veicot EKK korekciju un pārceļot finansējumu 8800 euro no EKK 5231 uz EKK 5239, 

jo zāles pļāvējs “Titan Raideris” klasificējas kā pārējie pamatlīdzekļi; 

6. pārceļot finansējumu 8133 euro no EKK 2223 uz EKK 2241 Ādažu centra poldera 

aizsargdambja bojājumu novēršanai. 

23. Par saistošo noteikumu “Grozījumi Ādažu novada pašvaldības domes 2023. gada 25. 

janvāra saistošajos noteikumos Nr.1/2023 “Par Ādažu novada pašvaldības budžetu 

2023. gadam”” projektu 

(Sarmīte Mūze) 

Ziņo par saistošo noteikumu “Grozījumi Ādažu novada pašvaldības domes 2023. gada 25. 

janvāra saistošajos noteikumos Nr.1/2023 “Par Ādažu novada pašvaldības budžetu 2023. 

gadam”” projektu.  

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Liāna Pumpure (LRA), 

atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt saistošo noteikumu “Grozījumi Ādažu novada pašvaldības domes 2023. gada 

25. janvāra saistošajos noteikumos Nr.1/2023 “Par Ādažu novada pašvaldības budžetu 

2023. gadam”” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 28. jūnija 

sēdē. 

24. Informatīvs ziņojums par telpu izmantošanas iespējām senioriem Garajā ielā 20, 

Carnikavā 

(Ieva Roze) 

Ziņo par telpu izmantošanas iespējām senioriem Garajā ielā 20, Carnikavā (1. pielikums). 

Plkst. 13.45 J. LEJA atstāja sēdi.  

Atklāti balsojot, ar 11 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Liāna Pumpure (LRA), Jānis 

Leja (S) atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Pieņemt informāciju zināšanai.  

25. Informatīvais ziņojums par Ādažu novada Tūrisma un rekreācijas attīstības plānu 

2021. - 2027. gadam 

(Jānis Galakrodznieks, Rūta Zunde) 

Ziņo par Ādažu novada Tūrisma un rekreācijas attīstības plānu 2021. - 2027. gadam (2. 

pielikums).  

K. MIĶELSONE, J. GALAKRODZNIEKS, R. ZUNDE, I. PĒRKONE, A. DENIŅA, R. 

KUBULIŅŠ, S. BRAKOVSKA debatē par Ādažu novada Tūrisma centra paveiktajiem 

darbiem un attīstības plānu (I. Pērkone uzsver, ka būtu nepieciešams atspoguļot ne tikai 

statistiku par apmeklētāju noslogotību, bet arī plašāku vispārējo informāciju par dalību 

projektos. R. Kubuliņš uzver, ka būtu jāpievērš lielāka uzmanības arī militārajam tūrismam. S. 

Brakovska aicina Tūrisma centram sadarboties ar biedrību “Ādažu uzņēmēji”, lai veicinātu 

uzņēmējdarbību, gan Ādažos, gan arī Carnikavas pagastā. R. Zunde uzsver, ka par sadarbību ar 

biedrību “Ādažu uzņēmēji” tiek domāts, jo šobrīd veikto aptauju rezultāti rāda, ka novada 

uzņēmēji ļoti vēlētos veidot sadarbību ar Tūrisma centru.) 
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Atklāti balsojot, ar 11 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Liāna Pumpure (LRA), Jānis 

Leja (S) atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

 Pieņemt informāciju zināšanai.  

26. Informatīvs ziņojums par projekta “Pastaigu celiņa izveide gar Gaujas-Baltezera 

kanālu” aptaujas rezultātiem un iedzīvotāju ierosinājumiem 

(Annija Dukāte) 

Ziņo par projekta “Pastaigu celiņa izveide gar Gaujas-Baltezera kanālu” aptaujas rezultātiem 

un iedzīvotāju ierosinājumiem (3. pielikums).  

Atklāti balsojot, ar 11 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Liāna Pumpure (LRA), Jānis 

Leja (S) atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Pieņemt informāciju zināšanai.  

27. Informatīvs ziņojums par pasākuma “Nēģu svētku Carnikavā” sabiedriskās 

ēdināšanas tirdzniecības vietu nosacījumiem 

(Aija Riba) 

Ziņo par pasākuma “Nēģu svētki Carnikavā” sabiedriskās ēdināšanas tirdzniecības vietu 

nosacījumiem (4. pielikums).  

A. RIBA piedāvā deputātiem izvērtēt A un B variantus sabiedriskās ēdināšanas tirdzniecības 

vietu nosacījumiem:  

 Variants A - organizēt izsoli visiem interesentiem, ņemot vērā svētku rīkošanas 

pieredzi Gaujas svētkos, tādā veidā nodrošinot vienotu pieeju Ādažu novadā., t.i., 

iznomāt pašvaldības zemesgabalus 10 tirdzniecības vietām sabiedriskās ēdināšanas 

pakalpojumiem, kā arī tirdzniecībai ar alkoholu, uzkodām, kafiju un bezalkoholiskiem 

dzērieniem pašvaldības organizētā publiskā pasākumā “Nēģu svētki Carnikavā” šā gada 

19. un 20.augustā, nodrošinot godīgu konkurenci un gūstot ieņēmumus pasākuma citu 

izdevumu apmaksai; 

 Variants B - izsludināt pieteikšanos tirdzniecībai tikai Ādažu novadā reģistrētiem vai 

saimniecisko darbību sniedzošiem sabiedriskās ēdināšanas pakalpojumu sniedzējiem, 

nosakot pietiekšanās termiņu un nosacījumu, ka viens pretendents var pieteikties 

pakalpojuma sniegšanai tikai vienā no vietām A vai B zonā. Pretendents sedz 

pašvaldības noteikto zemes nomas maksu un tirdzniecības nodevu. Elektroenerģija 

netiek nodrošināta. 

K. MIĶELSONE, G. KOZLOVSKA, V. BULĀNS, S. BRAKOVSKA, J. RUKS, G. 

MIGLĀNS, R. KUBULIŅŠ, A. RIBA, L. TIĻUGA debatē par nēģu zupas vārīšanas iespējām 

pasākumā “Nēģu svētki Carnikavā” (G. Kozlovska, S. Brakovska, J. Ruks, G. Miglāns, R. 

Kubuliņš uzsver, ka būtu nepieciešams saglabāt Carnikavas pagasta tradīcijas un nodrošināt 

nēģu zupas vārīšanu par ziedojumiem. G. Kozlovska aicina uzrunāt Carnikavas pagasta 

uzņēmēju Ilzi Tjarvi, ar kuru ir bijusi ilgstoša sadarbība Carnikavas nēģu zupas vārīšanā. A. 

Riba, L. Tiļuga rosina, ka nēģu cepējus būtu nepieciešams uzrunāt atsevišķi, nosakot 

tirdzniecības nodevu saskaņā ar pašvaldības noteiktajām nodevām, piemērojot atlaidi, kā arī 

Pārtikas un veterinārā dienestā reģistrētam uzņēmumam A zonā jānodrošina zivju ēdienu, t.i., nēģu 

ēdienu piedāvājums -  nēģu zupa. K.Miķelsone aicina sagatavot deputātiem informāciju par Carnikavas 

nēģu nacionālajām un Eiropas kultūrmantojumu aktivitātēm / tradīcijām.) 

Plkst. 14.33 K. DĀVIDSONE atstāja sēdi. 

Plkst. 14.35 A. DENIŅA atstāja sēdi.  
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Plkst. 15.04 A. KRASTA piedalās sēdē.  

*** 

K. MIĶELSONE, pamatojoties uz Ādažu novada pašvaldības domes 2023. gada 14. jūnija 

reglamentu Nr. 2 “Ādažu novada pašvaldības darba reglaments” 62.4. apakšpunktu nodod sēdes 

vadīšanu komitejas priekšsēdētājas vietniekam, pašvaldības domes priekšsēdētājas vietniekam 

attīstības jautājumos V. BULĀNAM. 

*** 

Plkst. 15.12 K. MIĶELSONE atstāja sēdi.  

G. PORIETIS aicina Ādažu novada Kultūras centra Carnikavas kultūras nama “Ozolaine” 

vadītājai A. Ribai sagatavot lēmuma “Par nēģu zupas vārīšanas iespējām” projektu un virzīt to 

izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 28. jūnija sēdē, uzsverot, ka šis jautājums ir jālemj 

visiem pašvaldības domes deputātiem.  

V. BULĀNS aicina deputātus balstot par A un B zonas tirdzniecības vietu izsolīšanu atsevišķi. 

Atklāti balsojot, ar 9 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Kerola Dāvidsone (LRA), 

Arta Deniņa (JKP), Karīna Miķelsone (LRA), Jānis Leja (S), Liāna Pumpure (LRA) atstāja 

sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt A un B zonas tirdzniecības vietu izsolīšanu atsevišķi.  

V. BULĀNS aicina deputātus balstot par priekšlikumu izsludināt pieteikšanos tirdzniecībai 

pasākumā “Nēģu svētki Carnikavā” tikai Ādažu novadā reģistrētiem vai saimniecisko darbību 

sniedzošiem sabiedriskās ēdināšanas pakalpojumu sniedzējiem. 

Atklāti balsojot, ar 6 balsīm "Par" (Valērijs Bulāns (LRA), Genovefa Kozlovska (LZS), Antra 

Krasta (LZS), Imants Krastiņš (JKP), Raitis Kubuliņš (LZP), Arnis Rozītis (LRA)), "Pret" – 3 

(Sniedze Brakovska (LRA), Gatis Miglāns (LZS), Jānis Ruks (LRA)), "Atturas" – nav, (Kerola 

Dāvidsone (LRA), Arta Deniņa (JKP), Karīna Miķelsone (LRA), Jānis Leja (S), Liāna Pumpure 

(LRA) atstāja sēdi),  KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt pieteikšanos tirdzniecībai pasākumā “Nēģu svētki Carnikavā” tikai Ādažu 

novadā reģistrētiem vai saimniecisko darbību sniedzošiem sabiedriskās ēdināšanas 

pakalpojumu sniedzējiem.  

V. BULĀNS aicina deputāts pieņemt zināšanai informatīvu ziņojumu “Informatīvs ziņojums 

par pasākuma “Nēģu svētki Carnikavā” sabiedriskās ēdināšanas tirdzniecības vietu 

nosacījumiem”, par to nobalsojot.  

Atklāti balsojot, ar 9 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav (Kerola Dāvidsone (LRA), 

Arta Deniņa (JKP), Karīna Miķelsone (LRA), Jānis Leja (S), Liāna Pumpure (LRA) atstāja 

sēdi),  KOMITEJA NOLEMJ: 

1. Uzdot Ādažu novada Kultūras centra Carnikavas tautas nama “Ozolaine” vadītājai A. 

Ribai sagatavot lēmuma “Par neapbūvētu zemesgabalu nomas maksu pasākumā “Nēģu 

svētki Carnikavā”” projektu un lēmuma par nēģu zupas vārīšanu projektu un virzīt tos 

izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 28. jūnija sēdē. 

2. Pieņemt informāciju zināšanai.  

 

Sēde slēgta 2023. gada 21. jūnijs plkst. 15:41. 

 

Finanšu komitejas priekšsēdētāja                         KARĪNA MIĶELSONE  
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Finanšu komitejas priekšsēdētājas vietnieks      VALĒRIJS BULĀNS 

Finanšu komitejas protokolētāja       LINDA PAVLOVSKA  

                       
ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO 

PARAKSTU UN SATUR LAIKA ZĪMOGU 

 


